

No. 19.

29th November (1984)—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Stanbury calling the attention of the Senate to the Twenty-fifth Meeting of the Canada-United States Inter-Parliamentary Group, held at Dorado, Puerto Rico, from 8th to 12th March, 1984, and to the Report of the said Meeting.—(Honourable Senator MacEachen, P.C.).

Et sur la motion en amendement de l'honorable sénateur Phillippe approuvée par l'honorable sénateur Doody, que la motion ne soit pas adoptée, mais que le Sénat se retire en attendant que le Comité permanent de la région intermédiaire de l'Atlantique et de l'Administration (Administration de l'Atlantique) fasse un rapport.

7 novembre—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Gundy, C.P., attirant l'attention du Sénat sur la cinquième anniversaire de la mort de l'honorable sénateur Gundy, C.P. (1979-1980). (L'honorable sénateur Gundy, C.P.)

11 juin—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Croll, attirant l'attention du Sénat sur la justice pour les personnes âgées.—(L'honorable sénateur Croll)

17 octobre—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur O'Brien, attirant l'attention du Sénat sur l'étude de la loi de M. Trudeau.—(L'honorable sénateur O'Brien)

26 septembre—Étude de troisième rapport du Comité mixte permanent des politiques et des programmes de langues officielles. (L'honorable sénateur Wood)

25 juin—Étude de deuxième rapport du Comité mixte permanent des politiques et des programmes de langues officielles. (L'honorable sénateur Wood)

25 décembre (1984)—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Kiel, C.P., attirant l'attention du Sénat sur son rapport à l'Assemblée du Sénat sur les dépenses et les recommandations au Sénat en conséquence.—(L'honorable sénateur Kiel, C.P.)

No 19.

29 novembre (1984)—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Stanbury, attirant l'attention du Sénat sur la vingt-cinquième réunion du Groupe interparlementaire Canada-États-Unis, tenue à Dorado, Puerto Rico, du 8 au 12 mars 1984 et sur le rapport de cette réunion.—(L'honorable sénateur MacEachen, C.P.).

And on the motion in amendment thereof of the Honourable Senator Phillippe, seconded by the Honourable Senator Doody, that the motion be not now adopted, but that the subject-matter thereof be referred to the Standing Committee on Inter-Parliamentary Relations and Administration (Atlantic Administration) to report.

7 November—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Gundy, P.C., calling the attention of the Senate to the fifth anniversary of the death of the Honourable Senator Gundy, P.C. (1979-1980). (Honourable Senator Gundy, P.C.)

11 June—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Croll calling the attention of the Senate to justice for the elderly.—(Honourable Senator Croll)

17 October—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator O'Brien calling the attention of the Senate to the examination of Mr. Trudeau's record.—(Honourable Senator O'Brien)

26 September—Consideration of the Third Report of the Standing Joint Committee on Official Languages Policy and Program presented to the Senate on 26 September 1984.—(Honourable Senator Wood)

25 June—Consideration of the Second Report of the Standing Joint Committee on Official Languages Policy and Program (Reports of Committees 1983-1984) presented to the Senate on 25 June 1984.—(Honourable Senator Wood)

25 December (1984)—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Kiel, P.C., calling the attention of the Senate to his report to the Senate on the expenditures and the recommendations to the Senate.—(Honourable Senator Kiel, P.C.)